
Zápis zo stretnutia Rady rodičov ZŠ Lichardova 24, Žilina zo dňa 03.04.2014 
 

 

pozvaní hostia: -  Mgr. Ida Pavlovičová  - riaditeľka školy ZŠ Lichardova 24, Žilina 

– Mgr. Andrea Stromková – predseda RŠ 

– Ing. Darina Jarinová – člen RŠ 

 

zúčastnení: - členovia Rady školy podľa prezenčnej listiny 

 

Zahájenie: 

 Veronika Tabačková– predsedkyňa Rady rodičov – poďakovanie za aktivitu pri obhajovaní 

priestorov školy nad jedálňou 

Hosť: 

Andrea Stromková – informácie o ukončení kauzy „Škôlka“, mesto nakoniec škôlku schválilo, v 

zmluve je zahrnutý audit po 5 rokoch, kde bude komisia v zložení 3 volení zástupcovia mesta a 2 

členovia RŠ, petícia nebola akceptovaná, škôlka začne svoju prevádzku v septembri 2015 

Hosť: 

Mgr. Ida Pavlovičová – informácie o škole, počet žiakov 431, zapájanie do projektov a súťaží, 

olympiáda AJ, dejepisná olympiáda, Vesmír očami detí, Florbal, Hviezdoslavov Kubín, fyzikálna 

olympiáda, pytagoriáda..., testovanie 9. ročníkov, celoslovenské výsledky ešte nie sú, školské 

matemetika 60%, slovenský jazyk 72%. Vlastné akcie školy ako Vianočné trhy, družba s 

Macedónskom, Sviatky jari, podporujeme všetky deti. Koberce v jedálni sú zabezpečené, je 

zrenovovaná telocvičňa, senyor pri vchode, v jedálni je z dôvodu krádeží mreža na šatni. 5. ročníky 

mali sedenia s psychológmi, prebieha e.tweening, 10.4.2014 sú naplánované triedne rodičovské, je 

otáznik či bude workshop v máji. 2% z dane je možné prispieť do 30.4.2014, info je aj na stránke 

školy, financie pre školu sa dajú požiadať aj cez projekty a granty, treba aktivitu zo strany rodičov, 

na oslave Dňa učiteľov sa pani Tabačková poďakovala za rodičov a ponúkla učiteľom užšiu 

spoluprácu s RR. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Matejičková – námietka na fungovanie RR, zvolávanie stretnutí, účasť pri aktivitách RR ostatných 

členov, mailová komunikácia – poznámka aj od Hanuliakovej. 

 

Rozbehla sa diskusia na tému fungovania RR, pani riaditeľka opustila rokovaciu miestnosť. 

 

Voľby nového predsedníctva RR: 

predseda Veronika Tabačková                     všetci prítomní hlasovali za 

podpredseda Katarína Matejičková             všetci prítomní hlasovali za 

podpredseda Viera Hanuliaková                 všetci prítomní hlasovali za 

Voľby iných funkcií: 

pokladník Miroslav Pobiják                        všetci prítomní hlasovali za 

zapisovateľ Mária Kúdelčíková                  všetci prítomní hlasovali za 

 

Všetci prítomní sa zhodli do ďalšieho stretnutia splniť nasledovné úlohy: 

č.1  pokladník zistí informácie o účte RR – zodpovedný Pobiják 

č.2 aktualizácia Stanov RR –  zodpovedná Tabačková 

č.3 finančné požiadavky od školy – tlačivo – zodpovedný Pobiják 

č.4 v každej triede zvoliť za seba náhradníka – zodpovední všetci 

č.5 zohnať mailové kontakty na rodičov - zodpovední všetci 

č.6 nahradiť v RR členov, ktorí sa nezúčastňujú stretnutí - zodpovedná Tabačková 

č.7 fungovanie vlastného CVČ info - zodpovedná Tabačková 

č.8 maily na učiteľov - zodpovedná Tabačková 

č.9 scan do kópie mailom každému členovi RR - zodpovedná Matejičková 



Príchod riaditeľky: 

Tabačková oznámila vedenie RR, predstavu o predkladaní požiadavok na čerpanie financií od 

rodičov, požiadavka je na zrušenie konzultačných rodičovský schôdzok. 

Financie: 

bolo čerpané už odsúhlasené              – autobus lyžiarsky 660€ 

zápis prváčikov  8,70€ 

MHD lístky akcie  s deťmi – 10€ 

výhercovia súťaží 5€ 

 

Hotovosť v pokladni je 3500 €, na účte je 2543 €. 

 

návrhy od pani riaditeľky na ďalšie financie – Deň detí                 431€          nehlasovalo sa 

estetizácie tried       100€                 nehlasovalo sa 

knižné poukážky deti     225€           nehlasovalo sa 

ceny deťom za súťaže    200€          nehlasovalo sa 

LIDL súťaž                     50€           nehlasovalo sa 

telocvičňa maľba fasády    1000€    zamietnuté 

pre učiteľov 10€ poukazy     40€0    schválené 

 

GULÁŠKA – plánujeme urobiť druhý ročník. Navrhované termíny 24.5. a 7.6. Jarinová prezistí a 

do 10.4. dá vedieť termín. Ostané funkcie a úlohy pri organizovaní riedi Zábojník. 

 

2% z dane – informácie budú aj na rodičkách, a budú v triede tlačivá po 10 ks. 

I 

   Záver: 

Zopakovanie úloh, najbližšie stretnutie do mesiaca zvolá Matejičková, pozvánka bude mailom na 

všetkých členov. 

 

 

Zapísala  : Katarína Matejičková 

Overila:    Mária Kúdelčíková 

 

 

V Žiline 03.04.2014 

                            

 

 


